

|  |  |
|--|--|
| <p><b>1. Muallif</b></p>               | <p>Shomurodova Shaxlo Jaxonovna, “Ingliz tili tarixi va grammatikasi” kafedrası professori<br/> Sidikova Nasiba Narzullayevna, “Ingliz tili tarixi va grammatikasi” kafedrası dotsenti<br/> Xasanova Gulrux Xayrullayevna, “Ingliz tili tarixi va grammatikasi” kafedrası dotsenti v.b. PhD<br/> Nizamov G‘ofur Mamarasulovich, “Xorijiy tillar” kafedrası mudiri, dotsent.<br/> Sharipova Sarvinoz Sayfiddin qizi, “Ingliz tili tarixi va grammatikasi” kafedrası assistant o‘qituvchisi.<br/> Шомуродова Шахло Жахоновна, профессор кафедры “Истории и грамматики английского языка”<br/> Сидикова Насиба Нарзуллаевна, доцент кафедры “Истории и грамматики английского языка”<br/> Хасанова Гулрух Хайруллаевна, и.о. доцент кафедры “Истории и грамматики английского языка”<br/> Низамов Гофур Мамарасулович, заведующий кафедрой "Иностранные языки", доцент.<br/> Шарипова Сарвиноз Сайфиддин кизи, ассистент преподаватель кафедры “Истории и грамматики английского языка”<br/> Shomurodova Shakhlo Jakhonovna, professor of the department of “History and grammar of the English language”<br/> Sidikova Nasiba Narzullayevna, associate professor of the department of “History and grammar of the English language”<br/> Khasanova Gulrukh Khayrullayevna, associate professor of the department of “History and grammar of the English language”<br/> Nizamov Gofur Mamarasulovich, head of the Department “Foreign Languages”, associate professor.<br/> Sharipova Sarvinoz Sayfiddin kizi, assistant teacher of the Department of “History and Grammar of the English Language”</p> |
| <p><b>2. O‘quv adabiyoti nomi:</b></p> | <p>English for Veterinary Fields / Английский язык для ветеринарных специальностей / Veterinariya sohalari uchun ingliz tili</p>   |
| <p><b>3. O‘quv adabiyoti turi:</b></p> | <p>Darslik / Учебник / Textbook</p>  |
| <p><b>4. Annotatsiya</b></p>           | <p>Ushbu darslik veterinariya ta’lim sohasining 60840100- Veterinariya meditsinasi yo‘nalishida tahsil oladigan talabalarga mo‘ljallangan bo‘lib, O‘zbekiston Respublikasida mavjud qishloq xo‘jalik OTMLari I bosqich talabalari veterinariya sohasida tahsil oluvchi talabalarga ingliz tili fanini o‘rganishda hamda mustaqil ta’lim topshiriqlarini bajarishda foydalanish uchun tavsiya etiladi. Darslik veterinariya yo‘nalishidagi talabalarga ingliz tilini o‘rgatishda muhim bo‘lgan o‘qib tushunish, tinglash, grammatika, so‘zlashuv kabi qismlarni o‘z ichiga qamrab olgan.</p>  |
| <p><b>Аннотация</b></p>                | <p>Данный учебник предназначен для студентов, обучающихся по направлению 60840100 – Ветеринарная медицина в области ветеринарного образования. Он рекомендуется для студентов I курса сельскохозяйственных вузов Республики Узбекистан, изучающих ветеринарную сферу, для освоения английского языка, а также выполнения самостоятельных учебных заданий. Учебник охватывает чтение и понимание, аудирование, грамматику и разговорную речь, что является важным аспектом в обучении английскому языку студентов ветеринарных</p>  |

|                 |   |
|-----------------|---|
|                 | специальностей.   |
| <b>Abstract</b> | <p>This textbook is designed for students specializing in 60840100 – Veterinary Medicine in the field of veterinary education. It is recommended for first-year students of agricultural universities in the Republic of Uzbekistan who are studying veterinary sciences to help them learn English and complete independent learning assignments.</p> <p>The textbook includes sections on reading comprehension, listening, grammar, and speaking, which are essential for teaching English to veterinary students.</p> |